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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire becsüli a magyar állam a véradókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Vérre – s éppen ezért véradókra – balesetek, tervezett műtétek, valamint egyéb gyógyászati célból
is  szükség  van.  Annak  fontossága  vitathatatlan.  Néhány  éve  jómagam  is  a  véradók  táborát
gyarapítom, s immáron túl a 21. alkalmon, erős meggyőződésemmé vált, hogy annak olykor több
értelme van, s társadalmilag hasznosabb cselekedet, mint írásbeli kérdéseket benyújtani a többnyire
falra hányt borsóként funkcionáló beadványosdi keretében. Különösen, ha még Godot is sokszor
előbb érkezik meg, mint egy érdemi válasz, még akkor is, ha az eredeti kérdés semmiféle politikai
támadást nem tartalmazott, s annak aktuálpolitikai éle sem volt…

A március 14-ei véradási procedúra közben ismét alkalmam nyílt hasznos beszélgetéseket folytatni
a többi donorral.  A MÁV például e tekintetben kiemelten becsülendő módon jár el dolgozóival,
hiszen  négy  véradás  után  2  nap  plusz  szabadság  jár.  Ez  a  gyakorlatban  éves  szinten  elérhető
maximális kiegészítő juttatás, hiszen egy éven belül még a férfiak is csak legfeljebb ötször adhatnak
vért. Ez a kedvezmény azonban csupán adható. Éppen ezért sok másik állami vállalatnál, illetve
intézménynél  dolgozó  csak  álmodhat  a  munkáltatója  részéről  megnyilvánuló  ilyesféle
nagylelkűségről, s ezt többen panaszolták is. Beszélgetőtársaim nem ettől teszik persze függővé,
hogy elmennek-e egy-egy véradásra, de kétségkívül jólesne nekik egy ilyen gesztus.

Tisztelettel érdeklődöm, hogy jó példával elöl járva a magánszektor irányába is, mintegy követendő
példaként felmutatva a számukra, tervezik-e, hogy a magyar állam irányítása alatt lévő cégeknél
általánossá tegyék,  hogy évi  4  sikeres  véradás  után plusz 2 nap szabadságban részesüljenek az
ottani munkavállalók?

Ha nem, akkor pedig kérem, ismertessék, hogy miért nem szándékoznak lemásolni a MÁV ezirányú
jó gyakorlatát!



Várom érdemi válaszukat!
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